



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

المكان

شرم الشيخ، جمهورية مصر العربية

التاريخ

15 – 16 حزيران/يونيو 2022

Eighth Global Conference of Young Parliamentarians

Register

المؤتمر العالمي الثامن للبرلمانيين الشباب

تسجيل

يعتبر المؤتمر العالمي للبرلمانيين الشباب السنوي للاتحاد البرلماني الدولي منبراً فريداً لأعضاء البرلمان الشباب ليجتمعوا، وليتبادلوا استراتيجيات مشتركة ومبتكرة ويتعلموها ويحددها من أجل النهوض بتمكين الشباب. في العام 2022، لا ترد أي مسألة ملّحة ومهمة أكثر من العمل بغية كبح تغير المناخ والاحتباس الحراري. سيضم المؤتمر العالمي الثامن للبرلمانيين الشباب برلمانيين شباب من جميع أنحاء العالم من أجل تنسيق العمل البرلماني للتخفيف من تأثير تغير المناخ وضمان ألا يتعدى الاحتباس الحراري 1.5 درجة مئوية، تماشياً مع اتفاق باريس للمناخ.

والمؤتمر متاح لمشاركة الأعضاء الشباب في البرلمانات الوطنية. يرجى من البرلمانات الوطنية إرسال وفد لا يتخطى عدده أربعة برلمانيين شباب (45 عاماً كحد أقصى للسّن) للمشاركة في المؤتمر. ينبغي أن تتألف الوفود من ممثلين من الرجال والنساء والأعضاء الأصغر في البرلمان.



أهلاً بكم إلى نظام التسجيل في فعالية الاتحاد البرلماني الدولي

يرجى تسجيل المندوبين الخاصين بكم إلى المؤتمر على الموقع الإلكتروني التالي من خلال الضغط على زر تسجيل Register.

تسجيل الآن (مرفق رقم 1)

<https://registration.ipu.org/event/5327fd7e-ba04-4581-93cb-a7f6a2a33283/regProcessStep1:46d492eb-2a3e-45c5-8c19-c386c6b3f9e5>

تسجلت من قبل؟

التفاصيل

المنظمان	أين	متى
الأمانة العامة للاتحاد البرلماني الدولي مجلس النواب في جمهورية مصر العربية	شرم الشيخ جمهورية مصر العربية	15 حزيران/يونيو 2022 – 16 حزيران/يونيو 2022
		17:30 – 09:30
		إضافة إلى الجدول الزمني

* يلتزم الاتحاد البرلماني الدولي باحترام خصوصية الأفراد الذي يتعامل معهم. تتوفر المزيد من المعلومات حول ممارسات الخصوصية على الرابط التالي: <https://www.ipu.org/privacy-statement>.

معلومات عن الفعالية

تسجيل





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

المؤتمر العالمي الثامن للبرلمانيين الشباب

شرم الشيخ، جمهورية مصر العربية

15 - 16 حزيران/يونيو 2022

مرفق رقم 1

استمارة التسجيل



المكان

شرم الشيخ، جمهورية مصر العربية

التاريخ

15 - 16 حزيران/يونيو 2022

استمارة التسجيل

قم بملء المعلومات الواردة أدناه، ثم اضغط على التالي للمتابعة

اللقب

* الشهرة

* الاسم

* الجندر

* تاريخ الميلاد

* البلد

* عنوان البريد الإلكتروني المهني

* عنوان البريد الإلكتروني الشخصي

رقم الهاتف الخليوي

* يرجى تزويدنا بصورة جواز سفر (.jpg، أو .jpeg، أو .png).

تحميل الصورة

قيود غذائية

نعم

كلا

* برلمان أو منظمة

* صفة المشاركين

برلماني

أمانة عامة

أمن

وسائل إعلام

منظمة

مراقب

تقني

غير

* الصفة الكاملة

التالي

إلغاء





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



English

Français

[Home](#) | [I Say Yes!](#) | [Contact Us](#)



DATE
15 - 16 June 2022



LOCATION
Sharm El-Sheikh, Egypt

Eighth Global Conference of Young Parliamentarians

Register

The annual IPU Global Conference of Young Parliamentarians is a unique platform for young Members of Parliament to meet, exchange, learn and identify common and innovative strategies to advance youth empowerment. In 2022, no issue is more urgent and vital than action to curb climate change and global warming.

The Eighth Global Conference of Young Parliamentarians will bring together young MPs from around the world to coordinate parliamentary actions to mitigate the impact of climate change and maintain the global temperature increase well below 2°C, and preferably below 1.5°C, in line with the Paris Agreement.

The Conference is open to the participation of young members of national parliaments. National parliaments are invited to send a delegation of up to four young parliamentarians (age limit 45) to participate in the Conference. Delegations should be composed of representatives of both sexes and the youngest members of parliament.

Welcome to the Inter-Parliamentary Union (IPU) Event Registration System

Please register your delegates for the Conference on this website by clicking the Register button.

Register Now

[Already registered?](#)

DETAILS

When

15 June 2022—16 June 2022
09:30-17:30

Add to Calendar

Where

Sharm El-Sheikh
Egypt

Organizers

IPU
House of Representatives of
Egypt

*The IPU is committed to respecting the privacy of the people it engages with. More information about our privacy practices is available at this link <https://www.ipu.org/privacy-statement>.

Event Information

Register



DATE
15 - 16 June 2022

LOCATION
Sharm El-Sheikh, Egypt

Registration Form

Fill out the information below, then click Next to continue.

Salutation

* First Name

* Last Name

* Date of Birth

* Gender

* Country

* Professional Email Address

* Personal Email Address

Mobile

*Please provide a passport photo (.jpg, .jpeg or .png)

Upload photo

Dietary restrictions

- Yes
 No

* Parliament or organisation

* Type of participant :

- Parliamentarian
 Secretariat
 Security
 Media
 Organisation
 Observer
 Technician
 Other

* Full Title

Cancel

Next